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Protokół Nr III/XXV/08 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 19 grudnia 2008r. 

 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Starosta poprosił o wprowadzenie w punkcie 11. Uchwały Rady Powiatu 

Wejherowskiego opiniująca zawarcie ugody sądowej pomiędzy Tebodin-Sap Projekt 

sp.zo.o. w Warszawie a Powiatem Wejherowskim w sprawie prowadzonej przed Sądem 

Okręgowym w Poznaniu sygn. Akt IX GC 493/08. – druk nr 230/08. Ponadto 

zaproponował wprowadzenie w punkcie 16 Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 

sprawie wystawienia weksla in blanco – druk nr 229/08.  

Następnie pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta poinformował, że w wyniku 

uzgodnień ze związkami zawodowymi zostały naniesione zmiany w uchwale w 

sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli w 

szkołach prowadzonych przez Powiat Wejherowski w 2009 roku. Wobec powyższego 

powstał druk 220A/08.  

Innych zmian nie zaproponowano. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli 

niniejszy porządek obrad: 

 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2008r. - druk nr 228/08. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego- druk nr 227/08. 

6. Uchwalenie budżetu powiatu Wejherowskiego na 2009 rok: 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem- druk nr 

221/08, 

- przedstawienie opinii komisji stałych Rady Powiatu, 

- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii i wniosków 

komisji, 

- dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

- głosowanie uchwały budżetowej. 

7. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska  

na obszarze województwa. 

8. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa  

o działalności na obszarze powiatu.  

9. Informacja na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie. 

10. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
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11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego opiniująca zawarcie ugody sądowej 

pomiędzy Tebodin-Sap Projekt sp.zo.o. w Warszawie a Powiatem Wejherowskim 

w sprawie prowadzonej przed Sądem Okręgowym w Poznaniu sygn. Akt IX GC 

493/08. – druk nr 230/08. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Wejherowski w 2009 roku – druk nr 220A/08. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Miastem Gdynia 

porozumienia dotyczącego organizacji i zasad finansowania w 2009r. teoretycznej 

nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów wielozawodowych 

zasadniczych szkół zawodowych prowadzonych przez Powiat  Wejherowski – 

druk nr 223/08. 
14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Miastem Zielona 

Góra porozumienia dotyczącego organizacji i zasad finansowania w 2009r. 

teoretycznej nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych zasadniczych szkół zawodowych prowadzonych przez Powiat  

Wejherowski – druk nr 224/08. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia rocznego 

programu współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2009 rok – 

druk nr 218/08. 
16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wystawienia weksla in blanco 

– druk nr 229/08. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Powiatu Wejherowskiego na 2008 r. - druk nr 225/07.  

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu pracy i 

kontroli Komisji Rewizyjnej - druk nr 226/08. 

19. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

20. Interpelacje i zapytania radnych.  

21. Wnioski i oświadczenia radnych. 

22. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

18 listopada 2008 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad.2. 

Przewodniczący nie przedstawił żadnych informacji.  

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że: 

- Do użytku oddano ostatnia strefę rekreacyjną. Obecnie następuje rozliczenie 

projektu „Norweskiego”. 

- Został rozstrzygnięty konkurs w ramach „Narodowego Programu Przebudowy 

Dróg Lokalnych 2008-2011”. Nasz projekt dot. budowy drogi w m. Bolszewo – 

od skrzyżowania z droga nr 6 do projektowanego ronda ul. Zamostnej  
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z ul. Długą - uzyskał 3 miejsce. Również projekt Gminy Gniewino dot. dróg 

powiatowych na terenie gminy uzyskał akceptację i będzie realizowany. 

- Została podpisana umowa z Wojewodą Pomorskim w sprawie budowy hali 

sportowej przy ZSP nr 2. Starosta wyraził nadzieję, że na początku roku 2009 

otrzymamy środki na ten cel. 

- Wspólny projekt drogowy Powiatu Kartuskiego, gminy Przodkowo i Powiatu 

Wejherowskiego postanowiono podzielić na 3 części. Umożliwi to złożenie 

odrębnych wniosków do Ministerstwa Infrastruktury, gdzie można pozyskać 

środki.  

 

Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2008 rok – druk nr 228/08 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków budżetu 

powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego- druk nr 227/08 

przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

W pierwszej kolejności pan Józef Reszke wstępnie omówił proponowany 

budżet Powiatu Wejherowskiego na 2009 rok (załącznik nr 11).  

Następnie pani Janina Szalska Skarbnik przedstawiła uchwałę składu 

orzekającego RIO w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie budżetu Powiatu 

Wejherowskiego na 2009r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 

objaśnieniami (załącznik nr 4) oraz uchwałę składu orzekającego RIO w Gdańsku w 

sprawie opinii o prawidłowości prognozy długu publicznego Powiatu Wejherowskiego 

(załącznik nr 5).   

W dalszej kolejności pani J. Szalska szczegółowo omówiła budżet powiatu na rok 

2009 wraz z  wprowadzonymi autopoprawkami (załącznik nr 6) proponowany.  

Pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady przedstawił opinie komisji Rady 

Powiatu dotyczące budżetu powiatu na 2008 rok: 

- Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

- Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej – opinia pozytywna; 

- Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia pozytywna; 

- Komisja Kultury, Sportu i Promocji Powiatu – opinia pozytywna; 

- Komisja Edukacji – opinia pozytywna; 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Finansów pana Romualda Głuszko o przedstawienie opinii nt. projektu budżetu 
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powiatu na przyszły rok. Pan R. Głuszko stwierdził, że  komisja wnikliwie zapoznała 

się z projektem budżetu na rok 2009. Uznał, że jest to dobrze, ale również ostrożnie 

skonstruowany budżet. Przewodniczący komisji podziękował Zarządowi Powiatu oraz 

pani Skarbnik za przygotowanie przedłożonego budżetu. W imieniu Komisji Budżetu i 

finansów pan Głuszko zaproponował uchwalenie budżetu powiatu w proponowanej 

wersji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radnych o uwagi  do budżetu powiatu 

na 2009 rok. 

Radna Gabriela Lisius powiedziała, że wraz z wszystkimi kobietami radnymi 

Rady Powiatu Wejherowskiego złożyły wniosek o uwzględnienie w przyszłorocznym 

budżecie powiatu środków na remont sanitariatów na oddziale ginekologiczno – 

położniczym wejherowskiego szpitala. Niestety prośba ta nie została uwzględniona w 

przedstawionym projekcie budżetu na 2009r. Pani Lisius podkreśliła, że jest to bardzo 

ważny oddział szpitala. Każdy mieszkaniec powiatu był lub będzie pacjentem bądź 

odwiedzającym ten oddział. Niestety stan sanitariatów tego oddziału jest dalece 

niezadawalający. W związku z tym radna jeszcze raz zaapelowała do obecnych o 

ponowne przemyślenie sprawy i zapisanie środków na ten cel na przyszły rok. Ponadto 

pani Lisius podkreśliła, że przy oddziale ginekologiczno położniczym działa 

stowarzyszenie, które wyraziło chęć partycypacji w kosztach remontu sanitariatów 

oddziału w kwocie 100 tys. zł. W związku z tym radna wniosła o przegłosowanie 

wniosku o przeznaczenie 100 tys. zł z rezerwy ogólnej na ten cel. Jeżeli ten wniosek 

spotka się z akceptacją radnych,  to nie będzie konieczne obciążanie budżetu szpitala 

tym remontem.  

Innych wniosków nie złożono. Przewodniczący udzielił głosu Staroście. 

Starosta w odpowiedzi radnej Lisius powiedział, że zgodnie z procedurą uchwalania 

budżetu powiatu, do dnia 16.10.2008r. były składane wnioski do przyszłorocznego 

budżetu. Wniosek grupy radnych wpłynął w listopadzie, a więc po terminie. Ponadto 

Starosta powiedział, że dnia 26.09.2008r. dyrektor Szpitala Specjalistycznego w 

Wejherowie złożył wniosek o zabezpieczenie środków na sprzęt rehabilitacyjny dla 

zakładu rehabilitacji szpitala. Dyrektor uzasadnił swój wniosek tym, że obecny sprzęt 

jest w naszym szpitalu od początku jego istnienia więc jest bardzo przestarzały. 

Niniejszy wniosek dyrektora został wprowadzony do proponowanego budżetu. 

Starosta podkreślił, że to dyrektor szpitala jako menadżer jest właściwą osobą, która 

reprezentuje szpital na zewnątrz. Ponadto dyrektor w porozumieniu z organem 

prowadzącym szpitala ustala plan remontów. Zdaniem Starosty nikt z zewnątrz nie 

powinien ingerować w dobrze przemyślany i ustalony plan. Starosta przypomniał, że 

w ubiegłym roku powiat przekazał szpitalowi 30 tys. zł na remont oddziału chirurgii 

dziecięcej. Niestety w związku z tym, że remont ten nie był zaplanowany i 

przygotowany, nie udało się go przeprowadzić, a środki zostały zwrócone. Starosta 

powiedział, że w odpowiedzi na zapytanie dotyczące konieczności przeprowadzenia 

remontu sanitariatów oddziału ginekologiczno – położniczego dyrektor napisał, że 

priorytetem na przyszły rok jest zakup sprzętu rehabilitacyjnego i remont oddziału 

chirurgii dziecięcej. Te przedsięwzięcia są zaplanowane i szpital jest gotowy do ich 

przeprowadzenia. Natomiast na razie nie jest przygotowany do remontu 

wspomnianych sanitariatów. 

Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że skoro szpital na remont sanitariatów 

oddziału ginekologiczno – położniczego nie musi wydawać pieniędzy, bo może to być 

sfinansowane przez powiat i stowarzyszenie to nie rozumie dlaczego jest sprzeciw w 

tej sprawie. Radny powiedział, że popiera wniosek radnej Lisius. 
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Natomiast radny Roman Knop poparł stanowisko Starosty. Również uznał, że 

nie należy ingerować w kompetencje dyrektora szpitala, bo to dezorganizuje jego 

pracę. Reasumując wszelkie sprawy dotyczące planów remontowych i inwestycji 

powinny być ściśle konsultowane z dyrektorem szpitala. Radny stwierdził, że należy 

poczekać do zamknięcia budżetu 2008r. wówczas, w porozumieniu z dyrektorem 

szpitala, można powrócić do tematu.  

Również Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 

pan Piotr Pelcer podzielał zdanie Starosty i radnego Knopa. Uznał, że szpital ma wiele 

potrzeb, ale nie można narzucać co w jakiej kolejności należy realizować. 

Powszechnie wiadomo, że również nasz szpital ma zbyt mało środków na wszystkie 

potrzeby. Dlatego dyrektor ustala priorytety. Radny podkreślił, że oddział chirurgii 

dziecięcej jest w bardzo złym stanie i jest to na pewno pilniejsza potrzeba niż remont 

sanitariatów oddziału ginekologiczno – położniczego.  Radny Piotr Pelcer uznał, że w 

momencie kiedy będzie już znana wysokość nadwyżki budżetowej, mogłoby się odbyć 

spotkanie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej wraz z dyrektorem 

szpitala i innymi osobami zainteresowanymi sprawą, w celu ponownego 

przeanalizowania możliwości dofinansowania remontu sanitariatów oddziału 

ginekologiczno – położniczego. 

Starosta stwierdził, że to nie prawda, że szpital nie poniósłby żadnych kosztów 

w związku z remontem sanitariatów oddziału ginekologiczno – położniczego,  

bo np. trzeba wykonać m.in. dokumentację tego remontu. Ponadto Starosta jeszcze raz 

podkreślił, że do tej pory dyrektor nie złożył wniosku o dofinansowanie powyższego. 

 

Radny Roman Knop złożył formalny wniosek o zamknięcie dyskusji nad tym 

wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radną G. Lisius o sprecyzowanie 

swojego wniosku. Radna oświadczyła, że wycofuje swój wniosek o dofinansowanie 

remontu sanitariatów oddziału ginekologiczno – położniczego ze środków zapisanych 

w rezerwie ogólnej. Złożyła natomiast wniosek o ponowne przeanalizowanie sprawy 

dofinansowania remontu sanitariatów oddziału ginekologiczno – położniczego 

Szpitala Specjalistycznego w Wejherowie przy podziale nadwyżki budżetowej. 

Ponadto wskazane jest by odbyło się spotkanie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 

Prorodzinnej wraz z dyrektorem szpitala i przedstawicielem stowarzyszenia 

działającego przy tym oddziale, w celu omówienia sprawy. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Knopa o zamknięcie dyskusji. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty przy  

10 głosach wstrzymujących.  

 

Innych wniosków nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Powiatu zarządził głosowanie nad projektem budżetu powiatu na 2009r. wraz z 

proponowaną autopoprawką. Obecnych 27 radnych jednogłośnie głosowało za 

przyjęciem budżetu powiatu na 2009r. wraz z autopoprawką.  

 

Przewodniczący zarządził przerwę. Po przerwie przekazał prowadzenie obrad pani 

Stanisławie Bujanowicz Wiceprzewodniczącej Rady. 
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Ad. 7.  
Informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie 

środowiska na obszarze województwa (załącznik nr 7) przedstawił pan Jarosław 

Stańczyk Naczelnik Wydziału Monitoringu WIOŚ w Gdańsku. 

 

Ad.8. 

Informację Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i 

Nasiennictwa o działalności na obszarze powiatu wejherowskiego (załącznik nr 8) 

przedstawiła pani Barbara Szulc Inspektor Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Pucku. 

 

Ad.9. 

Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie (załącznik nr 9) 

przedstawił pan Michał Machnikowski Naczelnik Wydziału Środowiska  

 

Ad.10. 

Informację na temat stanu dróg powiatowych (załącznik nr 10) przedstawił pan 

Janusz Nowak dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego.  

 

Dalsze prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Powiatu pan 

Stefan Mazur. 

 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego opiniująca zawarcie ugody 

sądowej pomiędzy Tebodin-Sap Projekt sp.zo.o. w Warszawie a Powiatem 

Wejherowskim w sprawie prowadzonej przed Sądem Okręgowym w Poznaniu sygn. 

akt IX GC 493/08. – druk nr 230/08 przedstawił pan Janusz Nowak dyrektor Zarządu 

Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego.  

Uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 

regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Wejherowski w 2009 roku – druk nr 220A/08 

przedstawił pan Mirosław Lademann Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Pan Mirosław Lademann Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że w wyniku 

konsultacji ze związkami zawodowymi proponuje się następujące zmiany: 

- § 4 punkt 1 ustęp 1c) zmieniono zapis „(…)pełne rozpoznanie środowiska 

wychowawczego uczniów, aktywne i efektywne działanie na rzecz uczniów  

potrzebujących szczególnej opieki,” - wykreślono słowo „pełne”; 

- § 5 punkt 1: Wysokość środków finansowych przeznaczonych na wypłatę 

dodatku motywacyjnego podwyższono z 4% do 4,5% sumy wynagrodzeń 

zasadniczych wszystkich (oprócz dyrektora) zatrudnionych nauczycieli w 

danej szkole. 

- § 7 punkt 2 ustęp 2) o 20 zł tj. do kwoty 110 zł podwyższono dodatek za 

wychowawstwo. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. Uwag nie zgłoszono. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie wraz z przedstawionymi zmianami. 

 

Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z 

Miastem Gdynia porozumienia dotyczącego organizacji i zasad finansowania w 2009r. 

teoretycznej nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych zasadniczych szkół zawodowych prowadzonych przez Powiat  

Wejherowski – druk nr 223/08 przedstawił pan Mirosław Lademann Naczelnik 

Wydziału Edukacji. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z 

Miastem Zielona Góra porozumienia dotyczącego organizacji i zasad finansowania w 

2009 r. teoretycznej nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych zasadniczych szkół zawodowych prowadzonych przez Powiat  

Wejherowski – druk nr 224/08 przedstawił pan Mirosław Lademann Naczelnik 

Wydziału Edukacji. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.15. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2009 rok. – druk nr 218/08 przedstawiła pani Hanna Janiak pracownik Wydziału 

Kultury i Spraw Społecznych.  

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu . Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.16. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wystawienia 

weksla in blanco – druk nr 229/08 przedstawiła pani Hanna Janiak pracownik 

Wydziału Kultury i Spraw Społecznych. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu . Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.17. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu Wejherowskiego na 2008 r. - druk nr 225/07 przedstawił pan 

Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że przedstawionym planem pracy zapoznały się 

wszystkie komisje Rady Powiatu. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.18. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej - druk nr 226/08 przedstawił pan Ludwik 

Bach Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.19. 

Nikt nie miał pytań do sprawozdania Zarządu z prac między sesjami. 

 

Ad.20. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.21. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XXV Sesji. 

 
 

 

Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XXV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Uchwała Składu Orzekającego RIO w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie budżetu 

Powiatu Wejherowskiego na 2009r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 

objaśnieniami. 

5. Uchwała Składu Orzekającego RIO w Gdańsku w sprawie opinii o prawidłowości 

prognozy długu publicznego Powiatu Wejherowskiego. 

6. Autopoprawkami do budżetu powiatu wejherowskiego na rok 2009. 

7. Informacja o wynikach badań stanu środowiska na terenie powiatu wejherowskiego 

prowadzonych przez WIOŚ Gdańsk w 2007r. 

8. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa o 

działalności na obszarze powiatu. 

9. Informacja o stanie środowiska naturalnego powiatu wejherowskiego. 

10. Informacja o stanie dróg powiatowych. 

11. Informacja Starosty nt. budżetu powiatu na 2009 rok. 

 

 

 
 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   


